

<<大学英语六级710分考试真题演练>>

图书基本信息

书名：<<大学英语六级710分考试真题演练>>

13位ISBN编号：9787900721341

10位ISBN编号：7900721347

出版时间：2009-3

出版时间：华东理工大学出版社

作者：吴斐 编

页数：168

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## <<大学英语六级710分考试真题演练>>

### 内容概要

听力理解部分测试学生获取口头信息的能力。

录音材料用标准的英式或美式英语朗读，语速约为每分钟150词。

听力部分分值比例为35%，其中对话占15%，短文占20%。

考试时间35分钟。

对话部分（Listening Conversations）包括短对话和长对话，均采用多项选择题的形式进行考核。

短对话约有7-8段，每段为一轮对话和一个问题；长对话有两段，每段为7-10轮对话和3-个问题；对话部分共15题。

每段对话均朗读一遍，每个问题后留有13秒的答题时间。

章节摘录

11. A ) He is quite easy to recognize.      B ) He is an outstanding speaker.      C ) He looks like a movie star.  
D ) He looks young for his age.      12. A ) Consult her dancing teacher.      B ) Take a more interesting class.  
C ) Continue her dancing class.      D ) Improve her dancing skills.      13. A ) The man did not believe what the woman said.  
B ) The man accompanied the woman to the hospital.      C ) The woman may be suffering from repetitive strain injury.  
D ) The woman may not followed the doctors instructions.      14. A ) They are not in style any more.      B ) They have cost him far too much.      C ) They no longer suit his eyesight.  
D ) They should be cleaned regularly.      15. A ) He spilled his drink onto the floor.      B ) He has just finished wiping the floor.      C ) He was caught in a shower on his way home.  
D ) He rushed out of the bath to answer the phone.      16. A ) Fixing some furniture.      B ) Repairing the toy train.  
C ) Reading the instructions.      D ) Assembling the bookcase.      17. A ) Urge Jenny to spend more time on study.  
B ) , Help Jenny to prepare for the coming exams.      C ) Act towards Jenny in a more sensible way.      D ) Send Jenny to a volleyball training center.

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>